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Verslag commissie Bestuur en Middelen 
 

Woensdag 2 april 2012 van 19:30 tot 21:45 
uur raadzaal gemeentehuis Leudal 

  
Voorzitter: Mw. R. Teluij  
Plv. Voorzitter: dhr J. van den Beuken 

Commissiegriffier: J. Lommen 

Leden:  
Leon Linssen en Har Beurskens (Samen Verder) 
Berry Hermans, Maan Arkenbosch en René Strij-
bosch (Ronduit Open) 
John van den Beuken en Collin Prumpeler (CDA) 
Evert Kneepkens (VVD) 
Leon van Kessel (Progressief Leudal) 
Pieter Janssen(PvdA)  
Hans Wierts (AL) 

Afwezig: 
 
 
 
 
Evert Kneepkens 
 
 

Ter vervanging aanwezig: 
R. Sniekers (VVD)  

Aanwezige portefeuillehouder(s) 
De heer Drs. J. van der Stappen 
De heer Mr. A. Thomassen 
De heer Drs. P. Vogels 

Ambtelijke ondersteuning  
Mw. A. Op den Kamp t.a.v. agendapunt 6 
De heer P.Pasmans t.a.v. agendapunt 7b 
Mw. J. van Aaken t.a.v. agendapunt 9 
De heer A. Rikken t.a.v. agendapunt 9 
Deelname door derden  
 

 

Aantal insprekers: 1 
De heer H. Boonen t.a.v. agendapunt 6 

Aantal publieke tribune: 3 personen 
 

 
Nr Onderwerp 
1 Opening 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Zij maakt melding van het feit 

dat de heer Kneepkens (VVD) is afgemeld. Hij wordt vervangen door de heer R. Sniekers. Ook de 
heren P. Verlinden en A. Verhoeven zijn afgemeld. 

 
Nr Onderwerp 
2 Vaststellen agenda 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De agenda wordt conform concept vastgesteld 
 
Nr Onderwerp 
3 Verslag vorige vergadering 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Het verslag van de vergadering van 27 februari 2013 wordt conform concept vastgesteld. 
 
Nr Onderwerp 
4 Bespreken actiepuntenlijst 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Op de actiepuntenlijst zullen de komende zaken worden opgenomen: 

De overeenkomst met het COA: op korte termijn zal het COA een conceptovereenkomst aan de ge-
meente toesturen, waarbij afspraken worden gemaakt over de wijze van aanbesteden en inschakelen 
lokale ondernemers. 
Zie verder nog de opmerking bij agendapunt 7c (overzicht mate kostendekkendheid legestarieven). 

 
Nr Onderwerp 
5 Spreekrecht niet commissieleden 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De heer H. Boonen heeft zich aangemeld voor het spreekrecht. Zijn bijdrage wordt bij het verslag 

gevoegd. Het betreft agendapunt 6, inkoopbeleid. 
 
Nr Onderwerp 
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6 Presentatie regionaal inkoopbeleid gemeenten Leudal, Nederweert, Weert en Roermond  
 In de raadsvergadering van 12 maart 2013 is het regionaal inkoopbeleid vastgesteld. Bij de vaststel-

ling is unaniem een amendement aangenomen, dat inhoudt dat de gemeente minimaal aan twee on-
dernemers offerte moet vragen ipv één. De enkelvoudige onderhandse procedure luidende een wijze 
van marktbenadering waarbij slechts één ondernemer gevraagd wordt om een inschrijving (offerte) in 
te dienen’, is gewijzigd in ‘een wijze van marktbenadering waarbij ten minste twee ondernemers ge-
vraagd wordt om een inschrijving (offerte) in te dienen’. De presentatie beoogt aan te tonen dat deze 
wijziging in de praktijk onuitvoerbaar is, en strijdig met de wet is. De hand-out van de presentatie is bij 
het verslag gevoegd. 
De discussie gaat over het aanbrengen van een ondergrens voor aanbesteding conform het amen-
dement. Het is nooit de bedoeling geweest dat voor elke aankoop, ook bij kleine bedragen, twee le-
veranciers benaderd moeten worden. Wel zal het systeem dermate transparant moeten zijn, ook voor 
ondernemers, dat gezien kan worden dat niet telkens dezelfde ondernemer ingeschakeld wordt.  
Het college zal een nieuw voorstel doen, waarbij het presidium gevraagd zal worden dit nog te agen-
deren voor de komende raadsvergadering.  

  
Nr Onderwerp 
7a Raadsvoorstel brandveilig gebruik diverse gemeentelijke gebouwen 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Twee vragen die eigenlijk bij alle commissieleden leven zijn: Waarom kan dit nu bij een nieuw ge-

bouw (Bombardon), en komen er nog meer accommodaties, of blijft het hierbij. 
De heer Vogels antwoordt dat we als rad besloten hebben meer te investeren in preventie, en nu eni-
ge jaren later krijg je hiervan dan de rekening. Duidelijk is wel dat het allemaal veel geld zal gaan 
kosten. Zo mogelijk worden de werkzaamheden meegenomen met een verbouwing (BCL). Bij de 
bouw van de Bombardon waren sommige zaken nog niet verplicht, hoewel opgemerkt wordt vanuit 
de commissie dat vele zaken, zoals pictogrammen en uit-bordjes al lang verplicht zijn. 
De vragen die nog openstaan, en waarvan het antwoord nog via de griffie zal komen: 

1. hoe zit het met de kosten. De ene accommodatie heeft het zelf betaald, en andere accom-
modaties krijgen dit betaald.  

2. Wat gebeurt er bij tussentijdse calamiteit, zolang de dingen nog niet geregeld zijn, is men 
dan nog wel goed verzekerd 

  
 
Nr Onderwerp 
7b Raadsvoorstel inzake vaststelling MIP5 GOML 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De evaluatie van de GOML, die in december 2012 is gepresenteerd moet leiden tot maatregelen 

waarmee ambitieus is gestart. Het is echter nog niet gelukt om vanuit de stuurgroep een doorzicht te 
presenteren naar alle raden. De verwachting is dat in januari 2014 een gewijzigde structuur aan alle 
raden voorgelegd kan worden.  
Nu ligt Mip5 voor aan de raden, en hierna komt nog Mip6, en dan stopt het. De Provincie zal de ver-
dubbelaar stoppen, en op een andere wijze (één op één) aan projecten bij gaan dragen. Alle verplich-
tingen en afspraken zullen wel worden nagekomen. 
De commissie spreekt de bevreemding uit dat nu Mip5 gepresenteerd wordt, zonder dat iets met de 
resultaten van de evaluatie is gebeurd. De portefeuillehouder geeft aan dat hij in het presidium van 
komende dinsdag wel een tussenrapportage wil geven.  
Het Samen Zorgen Huis is definitief geen GOML-project meer, maar zal via een andere provinciale 
subsidiepot geld kunnen krijgen.  
Voor wat betreft het hof van Leudal zijn er gesprekken gaande met de partners, in juli zal er iets con-
creets moeten liggen, de druk wordt op de ketel gehouden. 
In het MP zit sanering of inpassing van het grondstofdepot van de kleiwarenfabriek opgenomen. Dit 
moet niet ten koste gaan van de noodzaak voor een oplossing van het probleem aldaar, het pro-
bleem is meer dan alleen grondstoffen. De heer Vogels antwoordt dat men dit probleem ook vanuit 
het college aan wil pakken en rond 1 mei zal er een terugkoppeling naar de raad hierover plaatsvin-
den. 
De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor bespreking in de raad, de heer Arkenbosch is een 
andere mening toegedaan. 

 
Nr Onderwerp 
7c Raadsvoorstel tot 1e wijziging tarieventabel 2013 behorende bij de Legesverordening 
 Conclusie / besluit / advies:  
 Op de actiepuntenlijst zal toegevoegd worden de vraag voor een overzicht van de mate van kosten-
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dekkendheid van de tarieven.  
Het raadsvoorstel is bespreekrijp, en de commissie adviseert dit voorstel te behandelen zonder nade-
re beraadslagingen. 

 
 
Nr Onderwerp 
8 Collegemededeling fase 2 Bevelanden Heythuysen  
 Conclusie / besluit / advies:  
 De waarde van de gronden in Bevelanden fase 2 is opnieuw getaxeerd. De prijs per m2 is van 

€40,00 naar €25,00 euro gegaan en dan is voorgeschreven dat deze in hetzelfde jaar in de boeken 
moeten worden gewijzigd. In het bedrag van 1,4 miljoen is wel een verrekking meegenomen van de 
winst uit Bevelanden fase 1. 
Er zijn nog meer kwetsbare locaties te noemen, maar deze zullen dit jaar niet tot aanpassing leiden. 
Met wijzigingen in het woningbouwprogramma hoopt het college wat meer sturing te kunnen geven. 
De portefeuillehouder werkt momenteel aan een notitie hierover. Voor wat betreft de structuurbeelden 
Haelen/Horn wordt opgemerkt dat de gemeente hierin alleen betrokken is in het kader van bestem-
mingsplan, niet in de grondexploitatie, het risico zit daar bij de marktpartijen. 

 
Nr Onderwerp 
9 Transitie personeel: Stand van zaken 
 Conclusie / besluit / advies:  
 De heer Thomassen zegt dat het nieuwe college eerst het hele proces op hold heeft gezet, maar dat 

er thans in samenspraak met het Managementteam stappen zijn gezet.  
De heer Rikken geeft een toelichting over de stand van zaken. De hand-out zal worden toegevoegd 
aan het verslag.  
Om te kunnen voldoen aan de taakstellingen, de veranderende wijze van werken en de nieuwe taken 
die allemaal naar de gemeente komen zal er veel geïnvesteerd moet worden in personeel en ict.  
De voorstellen daartoe zullen in “hapklare brokken” aan de raad worden voorgelegd. Mobiliteit is een 
groot punt van aandacht gelet op de omvang van de formatie, en de hoge gemiddelde leeftijd en de 
verwachte uitstroom tot 2020. Er is een mobiliteitsbureau opgericht en 65 medewerkers hebben dit 
bureau al benaderd met vragen naar mogelijkheden.  
Het zaakgericht werken wordt door Mw. van Aaken kort toegelicht en ze toont daarbij een filmpje. 
Ook deze manier van werken moet bijdragen tot kwalitatief hogere producten met een meer efficiënte 
werkwijze. Ook hiervoor zijn investeringen nodig.  

 
Nr Onderwerp 
10 Mededelingen en rondvraag 
 Conclusie / besluit / advies:  
  
 
Nr Onderwerp 
11 Sluiting  
 Conclusie / besluit / advies:  
 De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 21:45 uur. 

 
 


